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Memo   
 

Betreft: Antwoorden op rondvraag van de heer van den Broek over 'Mandelapad' 

 

 

Geachte leden van de commissie RV, 

 

Op de agenda van uw commissie d.d. 22 april stond de rondvraag van de heer van 

den Broek over ‘Mandelapad’. 

Bijgaand ontvangt u, zoals afgesproken in uw vergadering, het antwoord op deze 

rondvraag. 

 

 

Rondvraag: 

In december 2013 heeft de Eindhovense VVD uitgesproken dat zij het initiatief om tot 

een Mandelapad te komen, van harte ondersteunt. Ook nadat we de vraag aan het 

college hebben gesteld, bleek dat het college dit initiatief van een Eindhovenaar 

steunt. 

Na navraag bij de initiatiefnemer blijkt dat deze niets meer heeft gehoord. Daarom 

stellen wij u de vraag of u een update kunt geven over de concrete totstandkoming 

van het Mandelapad. Gaat het pad er nog komen, in welke vorm (pad, straat, laan, 

park, enz) en wanneer wordt het gerealiseerd? 

En we zijn ook benieuwd waarom de initiatiefnemer er al een tijd niks meer over 

heeft gehoord. Het lijkt de Eindhovense VVD niet wenselijk dat de gemeente op een 

dergelijke wijze met initiatieven vanuit de stad omgaat. 

 

Antwoord: 

De heer Gabor Heeres heeft na het overlijden van Nelson Mandela het initiatief 

genomen in Eindhoven een ‘Mandelapad’ te benoemen.  

Wij hebben vervolgens contact opgenomen met de heer Heeres en samen met hem 

bekeken wat het meest passend zou zijn in Eindhoven.  

In onderling overleg is daar het Mandelapark (de groenstrook met fietspad die vanaf 

de Kasteellaan tot aan de grens met Veldhoven loopt, gelegen tussen 

bedrijventerrein De Hurk en woonwijk de Genderbeemd) uitgekomen. 

Op 18 december 2013 is het initiatiefvoorstel Mandelapark in de Commissie voor de 

Straatnaamgeving behandeld. De initiatiefnemer had op ons verzoek aangetoond 

dat er in de buurt zeker draagvlak was voor dit initiatief. 
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De commissie is akkoord gegaan met het voorstel. Wij hebben daar uiteraard contact 

met de heer Heeres over gehad. Hij was "heel blij" met dit resultaat van zijn initiatief. 

De beslissing van de commissie is overigens eind december 2013 door o.a. Studio 

040, Eindhoven Dichtbij en het Eindhovens Dagblad gepubliceerd. 

 

Het plaatsen van het bordje moet nog gebeuren. Wij hebben met de heer Heeres 

afgesproken, na het positieve besluit van de Commissie voor de Straatnaamgeving,  

hem daarover te informeren. Het is de bedoeling dat het bordje vóór 15 mei a.s. 

wordt geplaatst.  

 

Naar aanleiding van de rondvraag van de heer van den Broek hebben we contact 

gehad met de heer Heeres met de vraag of hij op dit moment nog vragen heeft. Dat 

blijkt niet zo te zijn. Na het positieve besluit is er inderdaad geen contact meer 

geweest, maar de heer Heeres heeft bij ons aangegeven daar ook niet vanuit te zijn 

gegaan.  

En hij is tevreden over het proces en resultaat van zijn initiatief. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

mw. drs. M.-A. Schreurs 

Wethouder van innovatie, design, cultuur en openbare ruimte 

 

 

 


